
Van: A.A.André Jansen|CDA Uithoorn-De Kwakel <uithoorn14@uithoorn.cda.nl>  
Verzonden: zondag 5 januari 2020 20:56 
Aan: Hans van Leeuwen <Hans.van.leeuwen@uithoorn.nl> 
Onderwerp: Mondelinge vragen CDA Uithoorn-De Kwakel 
 

Vanwege het spoeddebat van maandag 6 januari 2020 heft het CDA een aantal 
mondelinge vragen die wij hierbij alvast willen laten weten zodat het college zich 
enigszins kan voorbereiden en we voorkomen dat men het antwoord schuldig 
moet blijven. 
 
Op maandag 6 januari is er een spoeddebat aangevraagd, dit naar aanleiding 
van de bomaanslag/plofkraak op de laatste, nog vrij toegankelijke geldautomaat 
in Uithoorn, van de ABN-Amro en ook naar aanleiding van de golf van 
vernielingen die Uithoorn heeft overspoeld op oudejaarsdag en die zich hebben 
geconcentreerd naar het schijnt op het busstation. 
Die vernielingen op oudejaarsdag lijken niet op zich zelf te staan. Het komt ons 
voor dat bushokjes zowel door de gemeente heen, alsook op het busstation met 
enige regelmaat ten prooi vallen aan vandalisme en vernielingen. Laatstelijk nog 
is daar verontwaardigd op gereageerd middels ingezonden brieven op de 
voorpagina van de Nieuwe Meerbode. 
 
1.  Kan het college aangeven of er sprake is van een verband tussen die 
aanhoudende vernielingen aan bushokjes in de afgelopen weken en de volledige 
escalatie hiervan op oudejaarsdag? (waarom wel/niet? 
2. Met betrekking tot de situatie rond het busstation is al eerder aangedrongen 
op camera toezicht/bewaking, wat is hierover de mening van het college, wat 
vinden de overige fracties hier nu van? 
3. Het tunneltje onder de Zijdelweg is veelvuldig het domein van vandalen en 
hangjongeren, het wordt bekrast, beklad, er wordt brand gesticht en in de 
aanloop naar oud en nieuw werden er regelmatig enorme knallen veroorzaakt 
want "dat galmt zo lekker", op social media wordt hier steen en been over 
geklaagd door de inwoners van Uithoorn. Is inmiddels in beeld wie daar 
rondhangen? Zijn er inmiddels jongeren uit Uithoorn die onder de top, 
600  aanpak vallen of onder een lokale aanpak? 
4. Het CDA heeft begrepen dat er inmiddels enkele aanhoudingen zijn verricht en 
dat er 3 verdachten  in beeld zijn. Worden de ouders van die verdachten ook 
bezocht? Is er in dit verband sprake van een integrale aanpak? Zijn die jongeren 
ook in beeld bij onze straatwerkers? 
5. Kunt u aangeven wat de impact is van het jongerenwerk/straatwerk waarin de 
gemeente Uithoorn nu geruime tijd investeert?  
a. Waarom is deze escalatie niet voorkomen?  
b. Betreft het hier groepen van buiten Uithoorn, zijn het jongeren uit Uithoorn en 
tenslotte  
c. Waarom is er niet gehandhaafd toen er vanaf 21.00 uur op oudejaarsavond de 
eerste bushokjes op het busstation werden opgeblazen? 
6. Een herhaling van zetten voor 2020/2021 dient kost wat kost voorkomen te 
worden, het simpelweg verbieden of begrenzen lijkt hiervoor onvoldoende Heeft 
het college al nagedacht over een alternatieve activiteit voor de jeugd om deze 
geweldsspiraal om te buigen? Zo neen, wanneer kan de raad en de burgerij hier 
een plan over verwachten? 



Over de bomaanslag/de plofkraak heeft het CDA de volgende vragen: 
7. De Bank had al aangekondigd dat ze voornemens waren om risicovolle 
geldautomaten te gaan sluiten en in ieder geval s'avonds na 23.00 uur al af te 
sluiten, viel de geldautomaat in Uithoorn daar ook onder? 
8. Is er in het verhoogde risicoprofiel ook actief extra gepatrouilleerd door politie 
in Uithoorn? 
9. Zijn de criminelen er in geslaagd om geld buit te maken? 
10. Zijn er al verdachten in het vizier, getuigen melden dat er gevlucht is met 
behulp van een scooter, dat lijkt te duiden op lokaal bekende boeven die zijn 
vertrokken in de richting de Scheg, wat is er inmiddels bekend dat publiek 
gemaakt kan worden? 
 
Over de veiligheidsregio in zijn algemeenheid 
 
11. De thans ontstane situatie boezemt veel inwoners van Uithoorn schrik en 
angst in, met name onder veel (alleenstaande) ouderen is er angst om s'avonds 
naar buiten te gaan. Begrijpelijk, zeker ook gezien in het kader van de recente 
toenemende agressieve criminaliteit in Nederland en het CDA roept het college 
dan ook op om het vertrouwen in de rechtstaat voor Uithoorn terug te brengen. 
Bieden de huidige afspraken in de Veiligheidsregio Amstelland voor de inwoners 
van Uithoorn hiervoor voldoende zekerheid of moet en worden aangedrongen op 
meer mankracht voor Uithoorn? 
 
Tot zover. 
 
Met hartelijke groet, 
 
 

A.A.André Jansen 
(Fractievoorzitter CDA-Uithoorn) 

 


